
 
Protokół nr XIX/20 

z XIX Sesji Rady Powiatu Częstochowskiego 
odbytej w dniu 5 listopada 2020 roku  

 

 

Sesja odbyła się w trybie zdalnym. Przewodniczący Rady Andrzej Kubat  prowadził obrady 

on-line z siedziby Starostwa Powiatowego w Częstochowie.  

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Kubat o godz. 10:07 otworzył obrady XIX Sesji 

witając radnych i pozostałych uczestników.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady A. Kubat oświadczył, że w posiedzeniu uczestniczy 25 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 25 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Obecnych radnych - 25: 

 na sali sesyjnej - 8 

 on-line - 17 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz z 

zawiadomieniem o sesji za pośrednictwem systemu eSesja. Zapytał, czy są uwagi i 

propozycje zmian. Wobec ich braku poddał pod głosowanie porządek obrad. 

  
Rada Powiatu przyjęła porządek obrad jednogłośnie: 25 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad. 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej 

Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof 

Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XIX Sesji i powitanie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.   

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

6. Informacja z działalności Starosty i Zarządu w okresie międzysesyjnym.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Częstochowskiego na lata 2020 – 2027. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2020 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2020 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy Powiatu 

Częstochowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2021. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie z dróg pojazdów i 

parkowanie usuniętych pojazdów oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od 

wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

12. Sprawozdanie z realizacji programu „Strategii Rozwoju Powiatu Częstochowskiego na lata 

2016 – 2020” za 2019 rok. 

13. Informacja o realizacji zadań oświatowych powiatu częstochowskiego za rok szkolny 

2019/2020. 

14. Informacja Starosty Częstochowskiego o oświadczeniach  majątkowych pracowników 

starostwa i powiatowych jednostek organizacyjnych za 2019 rok. 

15. Korespondencja Rady Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

16. Wnioski i oświadczenia radnych; komunikaty.  

17. Zamknięcie obrad XIX Sesji. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że protokół z sesji nr XVIII/20 z dnia  

1 października 2020 roku był udostępniony w Biurze Rady oraz w systemie eSesja, a także 

został wyłożony przed niniejszą sesją. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zapytał, czy są uwagi do protokołu. W związku z ich 

brakiem poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu przyjęła protokół nr XVIII/20 jednogłośnie: 25 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej 

Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof 

Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

Ad. 5 

Na wniosek Przewodniczącego Rady w uzgodnieniu z klubami radnych do Komisji Uchwał  

i Wniosków zaproponowano radnych: 

1. Urszula Całusińska 

2. Mieczysław Chudzik 

3. Henryk Kasiura 

 

Rada Powiatu powołała Komisję Uchwał i Wniosków w ww. składzie: jednogłośnie 

25 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej 

Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof 

Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  
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Ad. 6 

Starosta K. Smela przedstawił sprawozdanie z działalności Starosty i Zarządu za okres 

międzysesyjny od dnia 1 października 2020 roku omawiając zadania i cele realizowane przez 

poszczególne jednostki i wydziały starostwa ze szczególnym z uwzględnieniem działań  

związanych ze zwalczaniem COVID-19. Z dnia na dzień przybywa pracowników zarażonych 

karonawirusem, mimo stosowania dystansu, dezynfekcji i maseczek. Jako Starostwo jesteśmy 

jednak sprawni i mobilni. W trosce o bezpieczeństwo pracowników oraz petentów dokonano 

zakupu mobilnej kabiny dekontaminacyjnej, którą zainstalowano przy głównym wejściu. 

Zakupiono ponadto ozonatory i fumigatory. Zauważalna jest jednak mniejsza ilość petentów, 

co wynika z pandemii. Dużo gorzej sytuacja wygląda w powiatowych domach pomocy 

społecznej. W Domu Pomocy Społecznej w Lelowie. zakończono trwającą 2 miesiące walkę 

z zarażeniami wirusem COVID-19 wśród pracowników i mieszkańców. W ciągu epidemii 

zostało tam zarażonych 63 mieszkańców, w tym 7 osób zmarło. Zakażonych pracowników 

było 20. Największym problemem, z którym boryka się jednostka w Lelowie jest wysoki 

poziom absencji pracowników i brak kadr. W ostatnich dniach pojawiło się kolejne ognisko 

zakażeń COVID-19 w DPS w Blachowni. Niestety chorzy będą tam umierać na miejscu, gdyż 

nie ma łóżek w szpitalach. Stan epidemii w DPS w Blachowni przedstawia się następująco: 

liczba mieszkańców zakażonych 38 osoby, w tym zmarłych 5 osób; liczba pracowników 

zakażonych 23 osób. Już przed wykryciem pierwszych zakażeń w DPS w Blachowni 

dokonano daleko idących zmian w funkcjonowaniu placówki. Obecnie opiekę nad 

mieszkańcami sprawuje 32 – osobowa grupa pracowników pracująca w 7 – dniowym, 

rotacyjnym systemie czasu pracy. Również w DPS w Turowie odnotowane na dniach 

pierwsze zakażenia u 4 pracowników. Z dniem 8 listopada br. szpital w Blachowni stanie się 

szpitalem covidowym. Starosta odczytał pismo dzierżawcy szpitala Scan-Med informujące 

stanie przygotowań, w tym ilość łóżek i respiratorów. Poinformował, że wraz  z małżonką był 

chory na COVID-19 i stosował się do wszystkich zaleceń sanitarnych. Niestety są tacy, 

którzy nie przyznają się do choroby i narażają na zakażenie innych. Dlatego prosi, aby nie 

oszukiwać i stosować się do zaleceń, choć życie w kwarantannie do przyjemnych nie należy. 

Starosta poinformował o zadaniach drogowych realizowanych przez PZD wymieniając prace 

zakończone i pozostające w trakcie realizacji. Na dziś nie ma informacji o zadaniach 

zgłoszonych do Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych i nie wiadomo, czy środki będą, 

aczkolwiek rozumie, że w dobie pandemii są inne priorytety. Starosta poinformował o 

nagrodach przyznanych nauczycielom  za osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej oraz 

uzdolnionym uczniom. Nadal trwa poszukiwanie pomieszczeń dla PCPR z uwagi na to, że w 

budynku starostwa robi się ciasno, a epidemia pokazuje, że trudno zachować standardy. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości informację z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2020 – 2027  

został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku innych głosów poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XIX/157/2020 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2020 – 2027: 22 głosami „za”, przy 3 głosach 

„wstrzymujących się”. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
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Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na 

lata 2020 – 2027 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Magdalena 

Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Maciej Janowski, Elżbieta Łągiewka, Ignacy Palutek 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Ad. 8 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie powiatu częstochowskiego na 2020 rok został radnym udostępniony w systemie  

eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i 

zapytania do projektu uchwały, a następnie wobec braku głosów poddał pod go głosowanie. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XIX/158/2020 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

częstochowskiego na 2020 rok: 23 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2020 rok 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Magdalena 

Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Janowski, Elżbieta Łągiewka 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Ad. 9 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie powiatu częstochowskiego na 2020 rok został radnym udostępniony w systemie  

eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i 

zapytania do projektu uchwały, a następnie wobec braku głosów poddał pod go głosowanie. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XIX/159/2020 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

częstochowskiego na 2020 rok: 23 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2020 rok 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Magdalena 

Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Janowski, Elżbieta Łągiewka 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

rocznego Programu współpracy Powiatu Częstochowskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021 został radnym 

udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały, a następnie wobec 

braku głosów poddał pod go głosowanie. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XIX/160/2020 w sprawie przyjęcia rocznego Programu 

współpracy Powiatu Częstochowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021: jednogłośnie 25 głosami „za”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy Powiatu Częstochowskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej 

Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof 

Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 
 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usuwanie z dróg pojazdów i parkowanie usuniętych pojazdów oraz 

wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu 

został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały, a następnie wobec 

braku głosów poddał pod go głosowanie. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XIX/161/2020 w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usuwanie z dróg pojazdów i parkowanie usuniętych pojazdów oraz wysokości kosztów w 

przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu: 23 głosami „za”, przy  

2 głosach „wstrzymujących się”. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie z dróg pojazdów i parkowanie 

usuniętych pojazdów oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta 

Wierzbińska, Adam Wochal 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Janowski, Adam Markowski 
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Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że sprawozdanie z realizacji „Strategii 

Rozwoju Powiatu Częstochowskiego na lata 2016 – 2020” za 2019 rok 

zostało radnym przekazane za pośrednictwem systemu eSesja i zaakceptowane przez komisję 

merytoryczną. Zapytał, czy jest potrzeba rekomendowania i czy są uwagi bądź zapytania, a 

następnie wobec braku głosów poddał sprawozdanie pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: 22 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się”  

zatwierdziła ww. sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu „Strategii Rozwoju Powiatu Częstochowskiego na lata 2016 – 

2020” za 2019 rok 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej 

Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, 

Elżbieta Łągiewka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam 

Wochal 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Robert Knysak, Magdalena Maciążka, Ignacy Palutek 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że informacja o stanie realizacji zadań 

oświatowych powiatu częstochowskiego za rok szkolny 2019/2020 została radnym 

przekazana w materiałach sesyjnych za pośrednictwem systemu eSesja. Informacja została 

zaakceptowana przez komisję merytoryczną.  

 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości informację o stanie realizacji zadań oświatowych. 

Informacja stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że informacja starosty o oświadczeniach  

majątkowych członków zarządu, skarbnika i sekretarza powiatu oraz kierowników jednostek 

organizacyjnych i innych osób wydających decyzje administracyjne za 2019 rok została 

radnym przekazana w materiałach sesyjnych za pomocą systemu eSesja. Informacja stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości informację o oświadczeniach majątkowych.  

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady A. Kubat przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady w 

okresie od ostatniej sesji - od dnia 1 października 2020 roku informując, że znajduje się do 

wglądu w Biurze Rady. Informacja stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 16 

Radny M. Chudzik pogratulował Zarządowi i PZD za dobrze wykonaną pracę na rzecz 

przygotowania dużej ilości zadań drogowych do Rządowego Programu Inwestycji Lokalnych. 

Wyniki są bardzo dobre i kosztowały dużo wysiłku. Przykro tylko, że wśród zadań 

wymienionych przez starostę nie ma żadnych zadań z gm. Konopiska, a przecież jest tu jeden  
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projekt do realizacji, a mianowicie przebudowa nawierzchni i budowa chodnika w Kopalni. 

Prosi Zarząd, aby przyłożył staranności i przygotował to zadanie, żeby w perspektywie mogło 

wejść do programu i zostać wykonane. Wie, że jest już projekt porozumienia z marszałkiem 

dotyczący odwodnienia tejże ulicy i odprowadzenia wody do drogi wojewódzkiej, co byłoby 

dokończeniem projektu. Prosi zatem o podpisanie tego porozumienia, bo w ostatnim czasie 

żadna z inwestycji powiatowych nie była w gm. Konopiska realizowana. Ponadto dziękuje 

Wydziałowi Komunikacji, który w tym  trudnym okresie pracuje bardzo dobrze i załatwia 

sprawy wielu petentów.  

 

Starosta K. Smela poinformował, że stosowna dokumentacja jest przygotowywana, tylko że 

marszałek w porozumieniu zawarł finansowanie zadania w 100% przez powiat. Zadzwoni 

dziś i zapyta, czy jest jakakolwiek możliwość finansowego uczestniczenia urzędu 

marszałkowskiego w tym zakresie, choć wie, że nic nie wskóra. Dyrektor PZD ma na dziś 

przygotować wstępny zakres i kosztorys zadania. Jeśli to będzie kilka milionów złotych, to 

będzie problem. Jeśli 1 mln zł na dodatek z uczestnictwem gminy, to będzie łatwiej. Tu liczy 

na radnego M. Chudzika i jego kontakty z gminą. Jeśli zadeklarowana byłaby partycypacja 

urzędu marszałkowskiego, to byłaby łatwiej. Niestety, w porozumieniu jest napisane wprost: 

powiat ponosi 100%  kosztów. Jeśli sytuacja finansowa będzie dobra, to będą robić. Niestety 

przewiduje sytuację bardzo trudną. Na już potrzebne jest 200 000 zł do pomocy społecznej i  

nie wiadomo, na ile wystarczy: na 2 tygodnie, na miesiąc? Obawia się, że będą musieli 

rezygnować z wielu rzeczy, bo pomocy społecznej nie odmówi się. Nadmienił, że po raz 

kolejny docierają do niego sygnały, że chętni do pracy w dps-ach są, ale za pensję starosty – i 

płacą, nie mają wyjścia.   

 

Radny M. Chudzik zaznaczył, że jeśli porozumienie z marszałkiem nie zostanie zawarte, to 

projekt będzie wstrzymany. Stąd jego apel. Natomiast kosztorys nie jest taki kosmiczny i w 

granicach 3 mln zł całe zadanie się zmieści. Wójt gm. Konopiska wstępnie zadeklarował 

pomoc i dofinansowanie, ale gmina nie ma jeszcze budżetu i ma podobną sytuację. Prosi 

zatem Zarząd, aby podpisać porozumienie i popchnąć zadanie.  

 

Radny A. Wochal poinformował, że na ostatniej sesji podczas zatwierdzania sprawozdania 

Komisji Rewizyjnej za I półrocze pojawiły się głosy, iż Komisja w swojej działalności nie 

uwzględnia kwestii publicznego transportu zbiorowego. Wyjaśnia zatem, że Komisja 

Rewizyjna jest organem kontrolnym Rady i pracuje w oparciu o plan pracy zatwierdzony 

przez Radę, co wynika z ustawy o samorządzie powiatowym oraz statutu powiatu, którego 

stosowne fragmenty cytuje. Nie może zatem w trakcie roku zmieniać planu pracy, ani 

przeprowadzać kontroli bez zgody Rady. W sprawozdawaniu nie znalazł się temat dotyczący 

oceny działań Zarządu w zakresie transportu zbiorowego, bo w planie na 2020 rok nie było 

takiego punktu. Niemniej jednak Komisja wystosowała wniosek do Zarządu Powiatu o 

przedłożenia informacji dotyczącej organizacji transportu zbiorowego i podjętych działań w 

tym zakresie wnosząc o przedstawienie jej na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej oraz na 

posiedzeniu Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Po otrzymaniu 

stosownej informacji zostaną podjęte dalsze decyzje. Radny zaznaczył, że kwestia transportu 

zbiorowego niejednokrotnie przewija się na sesjach. Starosta w swoich wystąpieniach 

wspomina o podejmowanych działaniach w tym zakresie. Padają też pojedyncze głosy. 

Pozdrawia wszystkich. Życzy zdrowia.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat w im. mieszkańców powiatu podziękował wszystkim 

osobom zaangażowanym w walkę z COVID - 19: szczególnie Zarządowi i pracownikom  

placówek pomocy społecznej za dobrą, merytoryczną i pełną poświęcenia pracę. Chociaż 

zbliża się największa fala epidemii, to mając te wszystkie doświadczenia damy radę i 

przejdziemy to, oczywiście stosując się do zaleceń epidemiologicznych, sanitarnych oraz  
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rządowych. To, że tu jesteśmy oznacza, że potrafiliśmy się odnaleźć w trudnej sytuacji i 

mimo zagrożeń jesteśmy zdrowi. Ma nadzieję, że w dobrym zdrowiu spotkamy się też na 

następnej sesji.  

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec wyczerpania porządku obrad o godz.11:06 zamknął 

obrady XIX Sesji Rady Powiatu. Podziękował za udział radnym obecnym na sali, jak i 

radnym on-line.  

 
 

Sesja była transmitowana i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępnione w BIP i na stronie internetowej powiatu. Płyta CD z nagraniem audio stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

 

Protokół sporządziła Iwona Ciniewska   

 

 


